
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Koordineringsutvalg utvikling støysonene 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Dato: 09.02.2017 
Tid: 09:15 – 11:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder OK-SP 
Ketil Kvam Medlem OK-PBO 
Daniel Johansen Medlem KSE 
Hans Kristian Norset Medlem GRUNNEIERE 
Karl Erik Sørensen Medlem GRUNNEIERE 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 
Therese Eidsaune MEDL OK-H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gunnhild Tettli Knut Morten Ring OK-AP 
Hilde-Kristin Sandvik 
Nordaas 

Therese Eidsaune OK-H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ketil Kvam Møtesekretær 
  

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Forsvarsbygg meldte forfall. Det er avtalt at de kan stille i neste møte for en gjennomgang 
av oppsatte tema. 
 

 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 

   
 
Referatsaker: 

1. KOU anmodet i siste møte kommunen om å kontakte Fylkesmannens 
landbruksavdeling for å informere om kommunestyrets vedtak om retningslinjer for 
rivning, før klagene fra FB behandles. Har det vært kontakt opp mot fylkesmannens 
landbruksavdeling? 
 
Svar(Ketil Kvam): Det er ikke tatt kontakt som følge av anmodningen her, men det er 
avholdt flere dialogmøter mellom avd. teknisk og landbruk i Ørland og ulike 
avdelinger hos fylkesmannen om arbeidet med retningslinjer for rivning.  
 

2. Miljøoppfølgingsplan (MOP) status, hva er oppfylt, hva gjenstår? KOU anmodet i 
siste møte kommunen om å vurdere behovet for å revidere og oppdatere FB sin 
anleggsplan for 2017 og 2018. 
 
Svar (Ketil Kvam): Det er ikke gjort henvendelser fra kommunen til FB om revisjon 
av anleggsplan.  
  
-MOP er ikke nevnt i Ørland kommunes planstrategi 2016-2020.   
 KOU ber om å få vurdert om MOP bør tas inn i planstrategidokument av hensyn til 
oppfølging? 
-KOU anmoder formannskapet om å gjøre en henvendelse om revisjon av 
anleggsplan til FB. 
 

3. Hvordan håndterer Ørland kommune støytiltak som skal bygge meldes? 
KOU anmodet i forrige møte rådmann v/Daniel Johansen om å gjøre en vurdering av 
dette til møtet i dag. 
Svar (Daniel Johansen): Bygninger bygd før 1945 bør være registrert og vurdert av 
kommunen før støyreduserende tiltak igangsettes. Kommunen v/Daniel er i gang med 
dette registreringsarbeidet, men det er ikke ferdig. Det jobbes parallelt med en 
avklaring av hvilke tiltak kommunen krever omsøkt. Dette arbeidet er heller ikke 
ferdig. Evt politisk behandling må avklares. Daniel følger opp. 
Forsvarsbygg må gjerne jobbe med avklaring og igangsetting av støyreduserende 
tiltak på nyere bygninger, men ikke sette i gang tiltak på bygninger bygd før 1945 før 
registreringsarbeidet av disse bygningene er gjennomført. 
 

4. Hvordan varsle eiere av bygninger som har vært befart av Multiconsult, men som 
ikke er vurdert til å bli nok belastet til å få tiltak? 
Utsettes til neste møte, der FB deltar. 

 

Orienteringssaker  (spørsmål stilt til FB, som er skriftlig besvart. Se ref. forrige møte) 



Svar fra FB ble gjennomgått. Det legges opp til en gjennomgang av disse i neste 
møte, når FB er til stede. 

Kommentarer i forbindelse med gjennomgangen: 
 
Ad 3) 
I des 2015 er det framlagt nytt støykart i tråd med vedtatt regplan, uten at traseer er 
inntegnet. Kart med nye traseer er lagt ut på FB, samt på støygruppas hjemmeside jan 
2017. KOU ber om at nytt støykart med traseer legges ut på kommunens 
hjemmeside.  
 
Ad 5) 
Ugrasspredning voller og gjerde.  
-Viktig at landbrukskontoret følger opp mot FB for å sikre tiltak og gode rutiner. 
 
Ad 6) 
Nytt gjerde rundt basen og muligheter for å redusere ugras.. Vegetasjonsfri sone 
under gjerde. Hvordan? Slåing av vollene? Viktig at landbrukskontoret setter krav og 
følger opp.  
 
Ad sak 9)  
Nygården:  
Info Finn Olav: Møte med statssekretæren om saken 13. des. Brukerne er lovt 
tilbakemelding på en nærmere avklaring rundt sikkerhetsvurderinger ved 
hovedporten. 
 
Marihøna:  
Info Finn Olav: Møte med statssekretæren om saken 13.des. Er gitt tilbakemelding 
der det signaliseres tilbud om kjøp. Det vil bli gitt tillatelse til barnehagedrift på ny 
eiendom på Opphaug. Søknad om ny tomt privat ligger til vurdering hos 
Riksantikvaren. 
 
Solblomsten:  
Info Finn Olav/Hilde Kristin: Vedtak fra Fosen Helse angående videre drift påklages. 
Solblomsten ønsker å kunne drive barnehagen videre der de er lokalisert. 

 

Drøftingssaker: 

1. Husdyrundersøkelsene. Status? 
Karl Erik: Husdyrbrukere sier nei til å delta fordi evt driftsulemper som påvises ikke 
erstattes ifølge FB. Støygruppa anser det som uaktuelt for husdyrbrukerne å flytte fra 
gården og fortsatt drive med husdyr. 
Forsvarsbygg anmodes om, i neste møte, å informere om arbeidet som er gjort og 
møter som er avholdt. 
 

2. Gårdsråd. Status? 



Det kollektive arbeidet fungerer godt og gruppen av gårdbrukere i rød sone jobber 
godt sammen. Noe av midlene til kollektiv rådgivning er utbetalt til innleid 
konsulent. Det er nå skrevet kontrakt med NIBIO v/ Ivar Pettersen til å utrede 
alternativer for videre drift i rød støysone.  
 

3. Flytteprosjektet med studentene. Status?  
Studentarbeidet er ferdig, det skal lages pres og arrangeres et folkemøte/utstilling 
lokalt. Medio mars. Grunneiere er informert om arbeidet. Det jobbes med å 
omdefinere det lokale arbeidet til å kunne omfatte hele Fosen-regionen. 
Fylkeskommunen har ansvar for det.  

 


